	<b>AssensSpejderne</b>	Initialer: HSE
	Referat fra bestyrelsesmøde Mandag 8. april kl. 19.00 2024 Bæverhytten	Dato: 9. april, tilpasset 16. april 2024.
		<i>Kommentarer til referatet skal falde indenfor 5 arbejdsdage fra udsendelse. Derefter er referatet godkendt.</i>

## Referat fra bestyrelsesmøde hos AssensSpejderne mandag 8. april 2024

### Jf. dagsordenen:

1. Velkommen ved forpersonen
2. Valg af referent
3. Godkendelse af dagsorden
4. Bordet rundt og siden sidst
5. Opfølgning på sidste møde jf. referatet:
  - a. Fremover godkendes referatet skriftligt seneste 5 dage efter udsendelse.
  - b. Forslag om fremover at offentliggøre bestyrelsens referater på hjemmesiden.
  - c. *Ingen opfølgning ellers (er sat på dagsordenen).*
6. Børnetal og ledersituation ved grenlederne
7. Indkomne emner:
  - a. Status på udbedringer af hytten.
  - b. Eventuelt godkendelsespunkt: Tilbud på alarm til hytten (læs tilbud vedlagt).
8. Økonomi
9. Udvalgte kommende aktiviteter:
  - a. Fælleslejr 12.-14. april.
  - b. Midsommerfest og oprykning tirsdag 25. juni.
  - c. Valdemarsdag 15. juni.
10. Eventuelt
11. Planlægning af næste møde

### Referat:

- 1) Pernille bød velkommen for første gang. Alle deltog.
- 2) Valg af referent: Hanne.
- 3) Godkendt uden tilføjelser.

4) Indledningsvist blev konceptet omkring "bordet rundt" kort drøftet. Vi aftalte at bruge det til seneste nyt indenfor spejderarbejdet og kun relevant privat.


Tobias; glad efter lederkursus og oplever god effekt af det på mini-arbejdet. Tak til Søs for at være med til at lave kurset.

Rune; der har været to troppspejdere afsted på PL og PA, Rune er med til at planlægge årets Barske Natløb.

Viktor; klanen har været med til forskellige ting på landsplan/division; klanen har derudover sat akustikplader op i loftet i det store lokale. Loftet gør en kæmpe forskel - det er supergodt. De havde virkelig hygget sig med arbejdet og vil gerne lave flere opgaver af den slags. Klanen har en omgang pizza på gruppens vegne til gode. Magnus ser lidt mere på lyset både i det store lokale, udenfor og i depotrummet.

Vi er blevet tilbudt en stak fliser, som vi kan overveje, hvad vi skal bruge til. Viktor takker ja til dem.

Blomme skal opereres i hånden og kan derfor ikke køre i et par uger. Flere tilbød hjælp med kørsel. 4. Maj skal vi lave rød løber og 1. juni skal vi sætte boder op. Blomme finder ud af

	<b>AssensSpejderne</b>	Initialer: HSE
	Referat fra bestyrelsesmøde	Dato: 9. april, tilpasset 16. april 2024.
	Mandag 8. april kl. 19.00 2024 Bæverhytten	<i>Kommentarer til referatet skal falde indenfor 5 arbejdsdage fra udsendelse. Derefter er referatet godkendt.</i>

detaljerne, inkl. minimum antal hjælpere, og Hanne sender ud. Lørdag i uge 41 skal vi sætte æbleboder op og ned. Vi har sagt nej til at hjælpe i uge 30 pga. lejre. Divisionsturnering deltager nok kun klanen i, men næste år vil alle grene gerne være med, så det skal drøftes i ledergruppen.

5.1) Forslag godkendt. Man behøver ikke skriftligt godkende referatet, men har man kommentarer til det, skal man skrive det indenfor fem arbejdsdage. Lederne kommer på cc til orientering.

5.2) Forslag godkendt. Men referatet lægges først ud, når de fem dage er ovre og eventuelle ændringer er indarbejdet. Eventuelle fortrolige ting kan håndteres i fortrolige tillæg til referatet.

6.1) Vinduer er lavet til ca. 8.000 kr. Der er ellers lagt en plan for de øvrige ting i hytten (gulv og skorsten i det store rum samt trappe udenfor) tilbuddet er godkendt af bestyrelsen. Gulvet skal laves i sommerferien, så hvis man får brug for at tørre telte efter sommerlejren, så kan man kontakte Rune, der har plads til dem et godt tørre-sted. Mette taler med Jacob om, hvornår gulvet skal laves, og så får Blomme besked, så vi kan rydde rummet.

Hanne genbesøger listen fra arbejdsdagen til næste møde, så vi kan se på, hvad der ellers skal laves eller kunne ønskes.

Rune ser på den ødelagte håndvask på det ene WC, der også trænger til nyt blandingsbatteri.

Juniorene vil gerne gå teltene igennem, og så vil klanen og Rune gerne se på, hvad der kan repareres og hvad der eventuelt skal indkøbes af nyt. Viktor aftaler med Søs, om de kan nå det inden sommerferien med nogle af teltene, så der er styr på i det mindste nogle telte til årets sommerlejre.

Mikroernes billige telte har det ikke så godt. Tobias overvejer, om minierne kan bruge et møde på at gå dem igennem og samle dem, som stadig kan bruges. Pt. købes der ikke nye billige telte ind, da vi ofte overnatter i sheltere i de små grene og ellers skal øve os i de rigtige telte.

6.2) Blomme uddybede tilbuddene. Der var enighed om, at det er for dyrt. Blomme takker nej tak.

Martin vil kigge på et alternativ, som vi selv kan styre i højere grad og ikke er så dyrt hver måned, men i stedet er en engangsomkostning.

Tobias har opdaget, at hytten er dobbeltforsikret. Pernille og Tobias kigger på forsikringerne sammen og får det justeret til en, som giver bedre dækning i forbindelse med indbrud og selvrisko.


7) Hanne gennemgik børnetal i grenene og ledersituationen.

Der er et obs-punkt ift. børnetallet hos mini, som er faldet meget.

Vi tager en omgang mere med "tag en ven med" efter sommerferien i de mindre grene.

Der bliver også behov for at finde nye ledere, hvilket der er lavet aftaler om i ledergruppen, at vi skal lave en kampagne for.

Bestyrelsen havde en længere snak om, at det kunne være godt med flere spejdere fra andre skoler, da der pt. primært er børn fra Strandmølleskolen. Det ville også give mere diversitet i flokken af børn, som pt er meget ens.

	<b>AssensSpejderne</b>	Initialer: HSE
	Referat fra bestyrelsesmøde	Dato: 9. april, tilpasset 16. april 2024.
	Mandag 8. april kl. 19.00 2024 Bæverhytten	<i>Kommentarer til referatet skal falde indenfor 5 arbejdsdage fra udsendelse. Derefter er referatet godkendt.</i>

Der er altid mulighed for, at vi kan søge penge til både kontingent, udstyr eller lejre, men det kræver, at vi ved, at behovet er der.

8) Kassereren siger, at finanserne ser fine ud generelt. Derudover er der søgt tilskud til kontingentet, der hvor der er behov. Der bliver fremover en lille egenbetaling, som fordeles på de tre årlige betalinger, ca. 66 kr. pr. gang. Derudover er der 500 kr. barn til udstyr eller lejre, hvor der er enighed om, at lejrene skal prioriteres. Der skal laves regnskab til kommunen for tilskuddene.

Husk, at vi har udstyr herude i form af soveposer og underlag, som kan lånes ud.

En enkelt blev rykket for at godkende grupperådsmødet og årsregnskabet mv.

Man er velkommen til at tage noget spiseligt med på skift til bestyrelsesmøderne, som gruppen kan dække økonomisk, men der er ikke tvang.

Der er kommet et tilbud om sponsor ifm. el. Det siger kassereren ja til. Tobias tjekker op på, om vi kan få forældrene på ordningerne på en nem måde.

9) Stor opbakning til fælleslejren 12.-14. april med over 40 tilmeldte.

Valdemarsdag 15. juni, som vi gerne fortsat vil bakke op om.

Vi slår midsommerfesten og oprykning sammen i år 25. juni.

10) Eventuelt: Anne Molin vil gerne stoppe som forældrerepræsentant, når hendes datter stopper som spejder pga. efterskole. Hun fortsætter dog frem til grupperådsmødet, hvor der er valg.

11) Planlægning af næste møde: Aftalt til mandag 19. august kl. 19.00.

